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  Til medlemmene i FAU ved Sagstad skole     
 

REFERAT FRA FAU-MØTE: Tirsdag 19. nov 2024 

Møtet ble holdt i klasserom på Sagstad skole kl 19:00 – 21:00 

 

Innkalte FAU-representanter 

Administrasjons- 
utvalg / styre 

Arrangement Trygg skoleveg Skole – Hjem / 
Inkluderende  skolemiljø 

Leder FAU/SMU/SU/Øk 
 
Fredrik Seliussen (3A) 
Vara: Fredrik Sætre  
 

Kontaktperson  
 
Ole Martin Løver  (5B) 
Vara: Anja Bjørgo  

Kontaktperson 
 
Eirik Sagstad (1C) 
Vara: Anne Lise Rykkje 
 

Kontaktperson 
 
Therese Vågenes (5C) 
Vara: Stine Alp 
 

NL FAU/SMU/SU/Øk 
Ansvarlig for G-disk: 
Carl O. B. Olsen (6C) 
Vara: Cesilie N Hamre 

 
Linda Ulvund (3C) 
Vara: Ann-T Thunestvedt 

 
Lene Gjerde (1A) 
Vara: Nina Sandvik 
 

 
Line Thuen Waage (1B) 
Vara: Erik Niklas Larsson 
 

Styremedlem /  
  Bindeledd 17. mai kom. 

Ole Martin Løver (5B) 
Vara: Anja Bjørgo 

 
Rune Takvam (4A) 
Vara: Malene F Valdersnes 
 

Medlem SMU/vara SU 
Nikolai D. Fuglseth (2A) 
Vara: Olivia Berge 
 

 
Marianne M. Kloster (2C) 
Vara: Øystein Røynesdal 
 

Styremedlem 
  / Referent for FAU: 
Audun H. Dyrøy (7B) 
Var: Kenneth Bjørnestad  

 
Eirik Askeland (5A) 
Vara: Elise C. Ingebritsen 

 
Ingvild Lindborg (2B) 
Vara: Kristin Fuglesteg Moe 
 

 
Elin A. Heggheim (3B) 
Vara: Mia Skar Manger  

 
 

Kristoffer Brandsdal (6A) 
Vara: Jorunn M Espetvedt 
 

Christine Martin (4B) 
Vara: Torbjørn Langeland 

Miriam A. Saunes (3D) 
Vara: Kristine Geitanger  

 
 

Linn D Stormark (6B) 
Vara: Espen Nilssen 
 

Susanne Sagstad (4C) 
Vara: Glenn-R Hovland  
 

Morten I. Landmark (5D) 
Vara: Therese Sivertsen 

 
 

Nils Fredrik Rifsgård (7D) 
Vara: Michelle M Meagher  
 

Silje Maurangsnes (7C) 
Vara: Jeanett K Flatøy  

Silje Golten Eikevik (7A) 
Vara: Ingvild Førde Flatøy 

FAU-representanter for skoleåret 2023 / 2024 
Uthevet tekst = Deltok på møtet 
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Saker 

1. Orientering fra rektor 

• Nøkkeltall 

o Skolen har 468 elever fordelt på 24 klasser, 186 elever på SFO 

o Budsjett på 45 mill. mest lønn 

o Ledelsen, rektor og 3 avdelingsledere, 43 årsverk og 6 på SFO 

 

• Skolens satsninger på oppvekst og inkludering 

o Fagdager for ansatte 

o Skolen trenger kompetanse, for å analysere resultater 

o Inkluderende miljø for elever: Faglig, sosialt og kulturelt 

o Spesialundervisning skal være mest mulig inne i klasserommet 

o «Sagstadmodellen» vil bli presentert på nettsiden til skolen 

 

• Toalettbesøk elever i skoletimer 

Generelt problem i hele Norge. Skolen er plaget med hærverk, doruller 

i do etc. Tiltak er at elever må vente på tur, eller gå i friminutt. 

 

• Oppgaver for elever på PC 

Alle elever får tilgang til Feide når de starter på skolen (den nasjonale 

løsningen for sikker innlogging og datadeling i utdanningen) Det er 

ingen felles policy på oppgaver som må gjøres via PC. Lærere må 

tilpasse seg den enkelte klasse. 
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• Kommunikasjon fra FAU til foreldre 

Ikke alle foreldre nås via Facebook. Wisma kan være en mulighet, men 

inneholder også begrensninger. FAU kan sende forslag til skoleledelsen. 

 

• Uteområdet 

o Sykkelbane er nylig endret til dissestativ!  

o Basketbanen er populær! 

 

• Trafikk 

o Vegen skal være ferdig til sommer 

o Videoen var godt laget, men har ikke registrert effekt 

o Noen bilister skaper farlige situasjoner, f.eks rygging til bommen 

o Skyss ønsker å skille buss og bil 

 

• Mat SFO 

Skolen har bestilt opplegg «Matjungel». Forskingsbasert, skal lage sunne 

måltid og involvere barna 

 

• Dialog Skole og Hjem 

o FAU kan stille spørsmål, men det er viktig å spille på lag  

o Det er viktig at foresatte fremsnakker skole ved middagsbordet 

 

2. Eventuelt 

• 17-mai komiteen 

o Det er viktig med erfaringsoverføring fra år til år. 

o Forrige års leder pleier å ta initiativ til oppstart i neste års komitè. 

o Dersom det er for få medlemmer i komiteen, bør flere velges inn. 

o Fredrik og Ole Martin kaller inn årets komitè til et møte 

o Om høsten bør 17.mai-komiteen starte møte samtidig som FAU 

 

• Natteravn 

Natteravn Meland ungdomskole ønsker en representant fra FAU 

Sagstad. Therese stiller. 

 

• Skjermbrukutvalget 

Skolen har ikke lov å lage regler, men kan gi anbefalinger. Skole hjem 

følger opp saken. Sagstadmodellen er at det skal være likt trinn for 

trinn, FAU tar  dette opp på neste SU-møte. 
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3. Notater fra arbeidsgruppe for ARRANGEMENT 

 

Planlegging av nyttårsfest 

o Underholdning: Gruppen har forespurt kulturskolen. 

o Lydanlegg: Ordnet 

o Partypuffet pynter 

o Handling: Ole Martin lager forslag 

o Lokale: Meland aktiv 

o TL-leker: Fredrik S sjekker 

o Forberedelser i lokalet: Fra kl 12:00, Linda, Linn, Ole Martin 

o Vipps: Ordner via privat i FAU 

o Prislister: Utarbeides, Linda 

o Leger på begge fester: Ole Marin sjekker 

o Refleksvester: OK 

 

 

 

4. Notater fra arbeidsgruppe for SKOLE / HJEM og INKL. SKOLEMILJØ 

 

• Gjennomført befaring med Madeleine i forkant av møtet 

 

• Arbeidsgruppen gjennomfører dugnad i desember, rydde i skogen 

 

• Nytt planleggingsmøte i januar 
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